
Zápis
z porady Zastupitelstva Města Velké Opatovice, konané dne 17.12.2014 v 17:00 hodin v

zámeckém sále

Přítomno: 16
Omluveni: 1 (Ing. Petr Kolář)
Hosté: 8, podepsáno 5

ad 1.2) Zahájení přivítání přítomných
p. starosta jednání MZ dne 17.12.2014 zahájil v 17:00 hod, přivítal přítomné. V úvodu jednání

MZ předal slovo p. tajemníkovi. V rámci přípravy jednání zastupitelstva města dne 17.12.2014
obdrželi jeho členové pozvánku a program jednání v požadovaném termínu. Přijímá odpovědnost
k pochybení, že informace určená veřejnosti o termíiiu a programu jednání zastupitelstva nebyla
zveřejněna na úřední desce ve lhůtě dané zákonem 7 dnů, ale kratší. Vzhledem k tomu, aby nebylo
možno zpochybnit toto jednání, navrhuje (po předběžné konzultaci s členy rady města) uskutečnit
zasedání dnešního zastupitelstva formou porady zastupitelstva s tím, že jednotlivé body programu
budou projednány, bude k nim možnost vznést připomínky a bude pořízen zápis. Nebudou však
přijímána usnesení. Bezprostředně bude svoláno nové jednání zastupitelstva k projednání programu,
který měl proběhnout dnešního dne. Na závěr vyslovil politování a omluvil se za případné vzniklé
komplikace.

p. starosta sdělil nový termín jednání MZ dne 29.12.2014 ve 13:00 hodin v zámeckém sále. K
tomuto nebyly vzneseny připomínky.

ad 3) ProEram dnešní porady MZ:
1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Program jednání MZ
4. Schválení zápis z minulého jednání MZ
5. Jmenování ověřovatelů zápisu
6. Zpráva o činnosti rady města
7. Rozpočet města na rok 2015
8. Střednědobý výhled na rok 2016 - 2018
9. Inventarizace majetku
1 0.Pozemkové úpravy Svárov
11 .Finanční situace města
12.Schválení názvu ulice
1 3.Využití bývalého SSUPT Velké Opatovice
14. Stanovení cen vodného, stočného a odpadů pro rok 2015
15. Schválení členů zastupitelstva do školské rady
16.Prodej pozemku p.č. 1753/29 a 1753/67v k.ú. Velké Opatovice
1 7.Zádost ZŠ Velké Opatovice o poskytnutí návratné finanční výpomoci
18.Rozpočtovéopatřeníč. 19
1 9.Dodatek č. 2 ke zřizovací listině 1. a 2. MS Velké Opatovice
20.Diskuse
21.Závěr

ad 4) Schválení zápisu z minulého jednání MZ
p. Pavel Petrželka, p. Alois Kaderka - bez připomínek

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení
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ad 5) Jmenování ověřovatelů zápisu
Ing. Kateřina Gerbrichová, p. Pavel Sevčík

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 6) Zpráva o činnosti rady města
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů - Usnesení MR Č. 21 - 25.

Případné připomínky a dotazy mohou být vzneseny na jednání MZ dne 29.12.2014 a doporučuje
MZ ke schválení

ad 7) Rozpočet města na rok 2015
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů, rozpočet města byl projednán v MR pí Jitka

Moučková seznámila podrobně přítomné členy MZ s rozpočtem města na rok 2015. Rozpočet města
je navržen jako vyrovnaný. Celkové zdroje rozpočtu a celkové výdaje rozpočtu jsou ve výši Kč
57.126,8 tis. Součástí rozpočtu je návrh rozpočtu fondů pro rok 2015. Předseda finančního výboru
p. Pavel Sevčík konstatoval, že rozpočet města byl řádně projednán ve FV a doporučuje MZ ke
schválení.

Ing. Kopecký - v letošním roce je příspěvek církvi prezentován jako příspěvek, v předchozích
letech jako transfer?

pí Moučková - transfer je pojem, který zahrnuje pojem příspěvek a dotace. Transfer představuje
přesuny, zda se jedná o příspěvek nebo dotaci určuje zákon č. 250/2000 Sb. o
rozpočtových pravidlech

Ing. Kopecký - transfer je dotace vyššího orgánu (např. KU), která probíhá přes účet města pro
organizaci?

pí Moučková - ne, t.j. průtoková dotace.
Transfer je přesun, bavíme se o městském rozpočtu, prozatím jsou v rozpočtu
přesuny našich fin, prostředků jinam aje pouze rozdíl v tom, zda se jedná o
příspěvek nebo dotaci

Ing. Mazura - je možné upřesnit oddíl 33 - kultura, církve a sdělovací prostředky, je zde
příspěvek pro Služby a dále ostatní kultura

pí Moučková - oddíl 33 zahrnuje několik ~‚ pokud se spojí oddíl a ~ tak např. kultura je značena
3319. Příspěvek na provoz Služeb je tam daný proto, aby bylo zřejmé, že se jedná
o ~ kultura. Kultura ± muzeum je městská záležitost (např. provoz Barrandova,
koncert města)

Ing. Kopecký - Služby města s.r.o. mají na starost i koupaliště, což je oddíl Sport, proč je
celý příspěvek na od. Kultura?

pí Moučková - z pohledu účetního je lepší mít celkový příspěvek Službám města s.r.o. v jednom
oddíle (je to přehlednější), v účetnictví Služeb je dále tento příspěvek členěn
na jednotlivá odvětví v činnosti Služby města s.r.o. S tímto rozčleněním
jsou při schvalování účetních výkazů zastupitelé seznamováni

Ing. Kopecký - připadá mi to zavádějící
p. Hrbata - církev Kč 80.000,-. Jsou dány nějaké podmínky pro využití?
pí Moučková - veškeré un, příspěvky i menším organizacím jsou poskytnuty na základě Smlouvy

o příspěvku, ve které je uvedeno přesné použití. Vyúčtování je předkládáno FV
ke kontrole. Do dnešní doby byly veškeré fin. prostředky použity v souladu se
smlouvou. Smlouvy o příspěvku jsou předmětem kontroly auditu

Ing. Mazura - mezinárodní spolupráce Kč 80.000,-
pí Moučková - jedná se o vzájemné návštěvy - Chorvatsko, Slovinsko



-3-

p. starosta - tento příspěvek nikdy nebyl vyčerpán
Ing. Mazura - veřejná zeleň Kč 889 tis
p. starosta - jedná se o mzdu našeho pracovníka atd.
Ing. Mazura - bezpečnost a veřejný pořádek Kč 1.086 tis
pí Moučková - jedná se o provoz MP a Aragon Security, s.r.o.
Ing. Mazura - dotaz: veřejné osvětlení, bude se pokračovat
p. starosta - ano, je zpracovaný projekt Sraňky. Rozpočet je cca Kč 2 mil.

Investiční a stavební komise zpracuje pořadí jednotlivých mv. akcí. Celkové náklady
nejsou známy, pouze u těch akcí, které jsou již schváleny na minulém MZ

Ing. Mazura - FV doporučil rozpočet ke schválení. Tento rozpočet představuje cca 70 - 75 %
rozpočtu minulého roku, proč je tak snížený?

p. starosta - vždy je rozhodující příjem daní, zisky (tržby) jsou většinou stejné. Není problém
v pololetí rozpočet zvednout. Např. v roce 2008 došlo ke snížení daní cca o Kč 5 mil.
Navýšení daní je za rok 2013 a 2014, došlo ke změně daňových příjmů

Ing. Mazura - velký rozdíl je v dotacích, cca Kč 20 mil
p. starosta - na dotace, které byly v minulých letech nelze spoléhat, protože záleží na torn, jaké

akce děláme. Dotace byly na COy, ZS, MS (jednalo se o větší akce). Na dotaci není
nárok, máme zažádáno na KÚ, ale jedná se o Kč 400 - 500 tis/rok. Dotace by měla být
na ZS. Na opravu komunikací, údržbu vodovodů žádnou dotaci nedostaneme

Ing. Gerbrichová - vždy když se schvaloval rozpočet, tak se s dotacemi nepočítalo a pokud byly
dotace přislíbeny a schváleny, tak rozpočtovým opatřením se vše promítlo
v rozpočtu. Na konci roku se s dotacemi na iny. akce nepočítá, pouze na
dotace na přenesenou působnost. Na radě města jsem měla k rozpočtu také
připomínky - daňový příjem se mi zdál nižší

p. starosta - fin, prostředky, které nejsou vyčerpány k 31.12. přechází do nového roku. Investiční
komise sestaví pořadí jednotlivých akcí, které je potřeba udělat

p. Bárta - nebytové prostory Kč 900 tis - výdaje
pí Moučková - plánované opravy, některé objekty jsou pronajaty, přeúčtováváme energie, které

jsou jak ve výdajích, tak i v příjmech
p. Bárta - není tedy celá částka vložena na údržbu?
pí Moučková - jen částečně

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 8) Střednědobý výhled na roky 2016 - 2018
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů. Jedná se o předběžný výhled.

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 9) Inventarizace majetku města
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů - Příkaz starosty města Velké Opatovice k

provedení řádné inventarizace majetku a závazků ke dni 31.12.2014 a Plán inventur pro rok 2014.
Po skončení jednání MZ proběhne školení členů MZ k inventurám, které provede pí Moučková

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 10) Komplexní pozemkové úpravy k.ú. Svárov u Velkých Opatovic
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů. Jedním z kroků probíhajících komplexních

pozemkových úprav v katastrálním území Svárov u Velkých Opatovic je odsouhlasení pomístního a
místního názvosloví.
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Sbor zástupců se tímto úkolem zabýval na své schůzi dne 22.10.2014. Byla provedena kontrola
umístění názvů jednotlivých lesních pozemků, pozemkových tratí, kopců a toků na katastrální mapě
a Základní mapě 1:10 000 a kontrola jejich názvosloví. Sbor zástupců se shodl na provedení změn
v umístění některých názvů. Dále navrhuje vypustit názvy, které se již neužívají a navrhuje doplnit
názvy, které se v katastrálním území užívají.
Výstupem sboru zástupců je seznam místních a pomístních názvů a grafkký přehled, který podléhá
schválení zastupitelstva obce, katastrálního úřadu a CUZK.
S tímto výstupem vyslovil souhlas Osadní výbor ve Svárově

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 11) Finanční situace města
p. starosta seznámil přítomné členy MZ s finanční situací města k 15.12.2014.

Zůstatky bankovních účtů: ZBU u KB 12,334.3 16,12
ZBU u CS 389.158,73
ZBÚ u ČNB 2,700.06 1,27
FRB 222.832,99
Sociální fond 80.484,49
Celkem 15,726.853,--

Nesplacené úvěry: Úvěr u Čs - koupaliště 6,416.666,-
Uvěr u CS - společný projekt ZS a COV 15,499.997,-

Příjem daní k 30.11.2014 35,379.916,- (rok 2013: 33,070.028,-)

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci oy9nanční situaci města k 15.12.2014

ad 12) Schválení názvu ulice
p. starosta seznámil přítomné s návrhem MR: název ulice „Smolenská “pro novostavbu

rodinného domu č.p. 767 ve Velkých Opatovicích

Ing. Mazura - uvažuje se do budoucna s výstavbou v této lokalitě? Posunutí značky začátek obce
z důvodu snížení rychlosti

Ing. Safář - tato problematika byla již projednávána cca před 3 roky s DI a nadřízeným orgánem,
prozatím nechtějí posunovat značku začátek a konec obce, není tam souvislá zástavba.
Obec podle zákona končí tuším asi 300 m za souvislou zástavbou i když tam značka
není. Bylo nám doporučeno max. omezení rychlosti na 70 kmlhod u nájezdu na nový
hřbitov. Plánovaná výstavba na Hliníkách - výjezdy budou směrovány na místní
komunikaci, tedy provoz na státní komunikaci nebude nijak změněn

p. starosta - můžeme znovu podat žádost o změnu hranice obce
Ing. Safář - v současné době jsem požadoval metodickou pomoc nadřízeného orgánu a Policie

v souvislosti s řešením dopravní situace na sídlišti Strážnice, máme oslovit fi, které
se tímto zabývají, ty vypracují návrh dopravního řešení a DI a nadřízený orgán
navržené řešení schválí - neschválí

Ing. Mazura - pokud bude výstavba pokračovat, tak bude muset ke změně dojít, myslím si, že
je toto místo nebezpečné

Bárta - připojuji se k jednání o posunutí dopravní značky začátku obce a tím snížení rychlosti
p. starosta - necháme udělat vyjádření, bude projednáno v MR
Ing. Safář - hranice obce stanovuje úřad III. stupně
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p. Prosser - než se bude zpracovávat nebo žádat na DI - udělat schůzku, popř. jednání v MR -

problematiky dopravního značení je ve městě více
p. tajemník - město má zpracovaný pasport místních komunikací a pasport dopravního značení,

pasport je zpracovaný odbornou firmou a schválen DI. Je možné pracovníky do
jednání MR pozvat

p. starosta - návrhy budou projednány v MR

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 13) Využití bývalé SŠUPT Velké Opatovice
p. starosta - v současné době je zpracován pracovníky MěU stav a využití bývalé SSUPT. Je

doporučováno, aby jedno MZ bylo věnováno prohlídce SSUPT a požádat zastupitele, aby se k výše
uvedené problematice vyjádřili. Je problém, že budova je v záplavové oblasti.

p. tajemník - záplavové území je dáno koeficientem Q 100 (výše hladiny stoleté vody). Vzhledem k
této situaci nebudou přiznány žádné dotace na rozvoj nebo rekonstrukci objektu.
Proběhlo jednání na MMR - příprava na soc. byty, ale podmínka je, aby objekt nebyl
v záplavovém území.
Zažádali jsme o stanovisko, nebot‘ tolerance se nám zdá být přiměřená

Ing. Mazura - proběhne tedy samostatná schůze ohledně SSUPT
p. starosta - ano, aby si zastupitelé mohli prohlédnout areál a byli seznámeni se situací a dále, aby

mohly jednotlivé kluby podávat návrhy na využití
Ing. Mazura - TJ Sokol - v dnešní době funguje oddíl stolního tenisu - využití tělocvičny SSUPT?
p. starosta - areál objektu jsme převzali z důvodu, aby zde nevznikla problematická zóna. Věděli

jsme, že to bude velice finančně náročné, přesto jsme měli o objekt zájem. Od KU
jsou stanoveny určité podmínky, za kterých jsme objekty dostali zdarma. Jednou
z podmínek je, že by zde měly být vybudovány soc. byty. Objekt jsme začali využívat -

opravila se část internátu, kde je v současné době ubytovna. Cást je pronajata na
jídelnu a kuchyň. Tělocvična cca 2 roky nebyla využívána, za minulého MZ bylo
domluveno, že se zde provede rekonstrukce osvětlení. Dále je pak na MZ, za jakých
podmínek bude tělocvična provozována, zda provoz bude platit město nebo ten, kdo
si bude tělocvičnu pronajímat. V současné době máme tělocvičnu v Sokolovně, SSUPT
a v ZS, což jsou velké fin, náklady

p. Bárta - záplavová oblast je problém, ale dá se dle mého názoru určité výjimky využít. Jelikož
v současné době je budova školy v podstatě nevyužita, jeví se jako nejvhodnější varianta
pro hospodárné využití i v dlouhodobém horizontu na výstavbu Pečovatelských bytů.
V současné době je vyhlášen nový titul: Podpora výstavby Komunitních domů pro
seniory. Jedná se o dotace z fondů — Ministerstva pro místní rozvoj ČR.
Tento dotační titul umožňuje čerpat dotaci do výše 600.000,- Kč na jeden pečovatelský
byt. Z tohoto dotačního fondu je možné čerpat jak na pečovatelské byty, tak na vstupní
startovací byty. Cílem podpory je vznik podporovaných bytů sloužících k poskytování
sociálního bydlení pro osoby seniorského věku, nebo osoby se zdravotním stavem, kdy
je osoba závislá na pomoci jlné fyzické osoby, popřípadě pro osoby v nepříznivé sociální
situaci např. svobodné matky s dětmi. Největší výhodou tohoto dotačního titulu je to, že
obec si za relativně zajímavou částku zvelebí objekt, který bude sloužit ke
smysluplnému užívání a bude mít z něho odpovídající nájem. Také je třeba neopomenout
na vytvoření dalších pracovních míst v našem regionu

p. starosta - o tomto dotačním titulu jsme jednali na MMR, opět zdůrazňuji, že největší
problém bude záplavová oblast
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p. Bárta - dále by se dalo čerpat z evropských fondů - ke konci roku 2015. Bude pokryto až
70 % na soc. byty

p. starosta - je také otázka obsazení bytů - placení nájmů apod.
p. Bárta - čerpám z poznatků z Boskovic. V současné době mají 300 bytů, žádné problémy

nemají, hledají nové prostory a je velký zájem
p. Kafka - při podpisu smlouvy převodu majetku na město, je ve smlouvě uvedeno, že objekt

bude sloužit převážně k soc. účelům
p. starosta - zájem Paprsku - startovací byty - celé spodní podlaží. Představa je, ale chybí

fin, prostředky. Probíhají projekční práce - tyto platí KU
p. tajemník - dnes proběhlo jednání s ředitelem Paprsku, dotace by byla z MMR, opět problém

záplavová zóna
Ing. Safář - k dnešnímu dni mohu říci již přesné údaje, co se týče výšky stoleté vody. Po zaměření

objektu a porovnání s hranicí Q 100 Povodím Moravy dojde k zaplavení nejnižších
podlah budovy 10 cm vody. Podle informací z Povodí Moravy je možné objekt
vyjmout ze záplavové oblasti vytvořením protipovodňových opatření. V našem případě
např. oplocení s podezdívkou vysokou cca 1 m. Dále protipovodňovými opatřeními
nesmějí být narušené odtokové poměry v dané oblasti, což může být problém, protože
území v tomto místě je dost úzké. Dále chci upozornit na čerpání fin, prostředků
v režimu De minimis. V tomto režimu jsme již prostředky vyčerpali a nejbližší
možný termín, kdy nám bude dovoleno čerpat prostředky v tomto režimu, je duben
příštího roku. Na období 2015 máme již připraven projekt zateplení ZS, které spadá
do De minimus a o tuto částku bude krácena max. výše podpory na další projekty.
Tím samozřejmě nechci říci, že zbylá výše podpory je zanedbatelná

p. starosta - jednání na SSUPT proběhne v průběhu ledna - Února

Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o využití SŠUPT Velké Opatovice

ad 14) Stanovení cen vodného, stočného a odpadů na rok 2015
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů.

p. starosta - stanovení cen vodného, stočného a odpadů bylo projednáno v MR. Cena za odpady by
zůstala stejná ve výši Kč 500,-/osoba. Cena vody: MR navrhuje schválit variantu č. 2 - celkem
nárůst 1,5 % (bez DPH), vodné Kč 32,-/m3, stočné Kč 28,90/rn3, celkem Kč 60,90/m3 a nájemné
celkem Kč 1.962 tis

p. Zemánek - každý rok mám připomínku ke zdražování vody, Kč 60,90/m3 je bez DPH
Ing. Mazura - 3. varianty: 1) zvýšení O

2) celkem nárůst 1,5 % - zvýšení nájemného o Kč 75,5 tis
3) celkem nárůst 3,3 % - zvýšení nájemného o Kč 213 tis

Co je nájem?
p. starosta - tento nájem nám platí, jedná se o pronájem sítí a tento máme v rozpočtu. Tyto

částky se vrací zpět do „vody“ a „kanalizací“. Je vytipováno asi 5 částí, kde je
nutno provést opravu. Během roku se vyskytnou 3 - 5 poruch. Pokud nám provoz
provozuje VAS a.s. jsou poruchy opraveny cca do 6 hodin. Opravilo se v loňském roce
vedení na Hliníkách, kde bývaly poruchy především vlivem silného mrazu. Po celou
dobu se cena zvedala rovnoměrně, jsme na 2/3 ceny v okolí. Pokud jde o srovnání
obcí, které si „provádí vodu“ sami, mají cenu vyšší. Od SFZP jsme obdrželi dotaci,
jsme vázáni podmínkami, které musíme plnit. Ing. Bartoš má na starosti VAS -

Boskovice, který jedná na MZP, aby podmínky, které jsou dány byly prokonzultovány
a všechny 3 varianty můžeme použít
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Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 15) Schválení členů zastupitelstva do školské rady
p. starosta - navrhuji p. Slavomíra Kafku a Petra Prossera. Do jednání MZ dne 29.12.2014 bude

navržen další člen

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 16) Prodej pozemků p.č. 1753/29 a 1753/67 v k.ú. Velké Opatovice
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů.

Dne 19.10.2010 schválilo ZM prodej pozemku parc.č. 1753/29v k.ú. Velké Opatovice, ul.
K Čihadlu na stavbu rodinného domu manželům Petru a Andree Urbanovým, bytem Velké
Opatovice, nám. Osvobození 108 za cenu Kč 165.000,--. Byla splněna podmínka výstavby I.
nadzemního podlaží domu (po zaměření rozestavěné budovy a zápisu do KN vznikla nová parc.č.
1753/67). Dne 26.06.2013 na základě žádosti stavebníka schválilo MZ Petru Urbanovi splácení
kupní ceny pozemku s tím, že vlastní kupní cena bude uzavřena Po uhrazení kupní ceny.
K dnešnímu dni je kupní cena pozemku uhrazena, vlastníkem rozestavěné budovy rodinného domu
je na základě provedeného vypořádání SJM v katastru nemovitostí veden pouze Petr Urban.

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 17) Žádost zš Velké Opatovice o poskytnutí návratné finanční výpomoci
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů.

p. starosta - v současné době ZS realizuje 2 grantové projekty. Tyto projekty jsou plně financovány
z ESF a rozpočtu CR. Ke konci je vždy problém s financováním a přijímání prostředků z fondů. ZS
by se dostala do fmanční tísně, tak požádali, aby fin, prostředky, které používají na provoz, mohli
použít na dofmancování, které by poté byly vráceny zpět po přijetí dotace

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 18) Rozpočtové opatření č. 19
Příjmy: příjem daní - DPH Kč 570.000,-
Výdaje: návratná finanční výpomoc ZS Kč 570.000,-

Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 19) Dodatek č. 2 ke zřizovací listině 1. a 2. MŠ Velké Opatovice
pí Moučková - na konci listopadu došlo ke změně zákona v dani z příjmu právnických osob -

19. Právnická osoba, pokud má nemovitý majetek ve výpůjčce, tak od roku 2015 by měla výpůjčku
zdanit. Většina měst má příspěvkové organizace ve výpůjčce a to by mohlo pro ně znamenat vyšší
náklady při placení této daně. Ing. Ondrášek, který zpracovává veřejnosprávní kontrolu doporučil,
zrušit smlouvy o výpůjčce a změnou zřizovací listiny svěřit MS budovy, pozemky a stavby k
hospodaření. Upozorňuji na to, že pro rozpočet města tato změna bude znamenat vyšší náklady na
odpisy majetku pro MS

p. starosta - s ředitelkami jsme tuto situaci projednali a jsou s tím srozuměny. Odpisy budou
použity na průběžnou opravu budov, v příštím roce např. výtahy. Je dobré nemovitý
majetek udržovat. Jedná se nám hlavně o sjednocení podmínek pro všecbny školy
ve městě
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Tento bod MZprojednalo a doporučuje MZ ke schválení

ad 20) Diskuse
p. Kaderka - připomínka: napravit stav v likvidaci komunálního odpadu, který se ukládá ve VOS.

Současný stav se mi nelíbí, což jsem přednesl i na MR a doporučuji opatření:
komunální odpad do kontejneru ve VOS je v pořádku, ale odevzdávat na OP, zdarma,
ale pokud se bude jednat o stavební sut‘ s poplatkem, firmy a cizí občané si
zaplatí vše. To představuje dát mzdu vážným ve VOS nebo určit dny, kdy zde bude
pracovník města - vše zapisovat. V současné době se odpad netřídí. Navrhuji k tomuto
zaujmout stanovisko

p. starosta - v loňském roce se přistoupilo na to, že odpad, který se ukládá do kontejnerů VOS
není zpoplatněn, z důvodu, aby nevznikaly černé skládky. Tento návrh bude projednán
v MR. Obavu mám z toho, že vrátní ve VOS nám tuto službu nebudou chtít poskytovat.
Museli bychom stanovit určité dny a hodiny, kdy by tam byl náš pracovník. Prostor
by musel být oplocený

Ing. Safář - chtěl bych upozornit na zákon o odpadech. Obec je původcem odpadu za občana a
je povinna vzít za občana jakýkoliv odpad, nelze zpoplatnit sut‘ při předložení OP

p. Kaderka - ale jinde to funguje, je potřeba zajistit třídění odpadu. Přijedu do jiného města a na
místě, kde se odkládá odpad je pracovník, který sdělí, jak odpad roztřídit a potom
teprve mohu odjet. U nás se dává vše na jednu hromadu

p. starosta - znovu upozorňuji, je potřeba vyčlenit obsluhu, tu zaplatit a místo, kde se bude
odpad odkládat mít zabezpečeno

Ing. Mazura - jaké jsou náklady na uložení odpadu?
pí Moučková - v letošním roce cca 240.000,-, v roce 2013, kdy byl odpad ukládán za dohledu

zaměstnance VOS a placen, jednalo cca o Kč 140.000,-
p. Zemánek - jaká je částka za uložení 1 t?
pí Moučková - přesně nevím, je možné zítra zjistit
p. Kafka - vše spěje k tornu, aby byl zřízen sběrný dvůr, potom dojde ke třídění odpadu.

Bohužel vše je v lidech a nejedná se pouze o odpady. Dnes jsem se styděl, že jsem
občan Velkých Opatovic - výstavba odstavné plochy u řeznictví Havlíček - rozkopány
obrubníky

p. Petrželka - v závěru zprávy, která je zpracována pracovníkem VAS a.s. je uvedeno, že je
ochoten kdykoliv přijet a problematiku kalkulací ceny vodného a stočného objasnit
osobně, toto bych rád uvítal - 29.12.2014

p. starosta - termín 29.12.2014 je příliš krátký, není problém pracovníka přizvat na další MZ
p. Petrželka - smlouva s bezpečnostní agenturou končí 31.12.2014, bude podepsána na 1/2

roku. Není jednotný názor zda v této službě pokračovat. Mám za úkol připravit
materiály, které se týkají problematiky MP a bezpečnostní agentury. Zádám
zastupitele, aby se k této problematice vyjádřili

p. Bárta - bylo by vhodné nějaké informace zaslat na e-mail
p. Petrželka - ano
p. starosta - v MR jsme rozhodli, že p. Pavel Petrželka bude mít na starosti kulturu, spolky a

bezpečnost a pořádek, p. Slavomír Kafka školství a zdravotnictví, p. Alois
Kaderka územní plán, investice atd.

p. Bárta - návrh: v lokalitě Sraňky na stávajícím hřišti: osadit herní prvky
p. starosta - předat požadavek investiční komisi
p. Bárta - na ul. od VOS směrem na ul. Záhumení k bytovým domům - zřídit odpočinkovou lavičku
p. starosta - lavička tam již dříve byla, nebyl problém, že byla umístěna na soukromém pozemku,

ale docházelo k rozebírání zdi a byl zde nepořádek. Problémy s umístěním laviček
jsou ijinde
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p. Bárta - podávám návrh na rekonstrukci plakátovacích ploch na náměstí - zrušit plakátovací
plochu, dále provozovat přes Služby s.r.o. a toto zpoplatnit a udržovat. To samé zrušit
vitríny na Sokolovně - nejsou aktuální. Estetika je špatná

p. starosta -jedná se o další investici
Ing. Gerbrich - připomínka: jmenovat novou Dozorčí radu Služeb s.r.o.
p. starosta - projedná MR
p. Strnad - připomínka k poznámce p. Kafky - máme ve městě agenturu, která po městě jezdí.

Zajímalo by mě, jaké mají pravomoce. Byl jsem svědkem události, kdy zasahovala
bez. agentura, ale k nápravě nedošlo

p. starosta - žádné kompetence nemají
p. Strnad - jsou pouze „uniformovaní civilisté“
p. Strnad - dotaz: je možné, aby členové MZ dostávali písemně zápisy z MR?
p. starosta - ano
p. tajemník - poznámka: je to možné, zápisy z MR jsou neveřejné dokumenty a ty by se neměly

šířit dál
p. Hrbata - dotaz: výpůjčka ZS - jsou zde nějaká rizika, že by projekt nemusel být dokončen

a tudíž by nemusela být dotace? Potom by se jednalo o sponzorský příspěvek
p. starosta - zřizovatelem ZS je město. Pokud by ZS měla problémy s financemi, město

musí problematiku řešit, ale věřím, že žádná rizika nejsou
p. Kafka - v minulosti byl celý projekt průběžně brazen dotacemi, nyní je nutno část hradit

z vlastních zdrojů, které budou následně poukázány na účet školy
p. Strnad - na stránkách města postrádám archiv zápisů, je možné doplnit alespoň Usnesení

z MR z dřívějších let?
p. starosta - ano
p. Zivný - jakým způsobem se plánují investice města?
p. starosta - dříve to bylo tím způsobem, že se doporučilo v MR a MZ schvalovalo. Nyní investiční

komise navrhne a MZ bude schvalovat
p. Zivný - z čeho bude komise čerpat?
p. starosta - z návrhů politických klubů apod.
p. Zivný - je možné otevřít nějaký kanál přes internet, kde by se mohli občané vyjadřovat?
p. starosta - ano
p. Zivný - na internetu jsou vyfocení zastupitelé, ale nejsou zde zveřejněny kontakty. Místo

fotografií raději kontakty, e-maily apod. Na jiných stránkách měst nejsou fotografie, ale
kontakty

p. tajemník - funkcionáři města jsou na stránkách zveřejněny i s kontakty. Se zveřejněním
musí ostatní zastupitelé souhlasit, není důvod toto nezveřejnit

p. Zivný - stav silnice Velké Opatovice - Letovice, Velké Opatovice - Jevíčko, jsou v katastrofálním
stavu. Město by se více mělo zajímat o opravu. Nevím, zda je majitelem KU?

p. starosta - před 2 měsíci jsem psal žádost, u zámecké zdi dochází k propadání, na situaci jsem
upozorňoval. Prozatím jsme odpověd‘ neobdrželi. Příslib byl cca před 1 rokem, že
se bude celá silnice spravovat, k čemuž nedošlo. Je pravda, že komunikace na Letovice
je špatná

Ing. Mazura - čí je komunikace?
p. starosta - státní komunikace (KÚ), průtah přes Velké Opatovice je KU. Komunikace města

jsou vnitřní, cca 16 km
Ing. Mazura - některé jsou ve špatném stavu
p. Blažek - chybí přechod na křižovatce v části Zádvoří
p. starosta - vše musí řešit DI (možnost řešit v rámci celého města)
p. Blažek - měla by být snížená rychlost směrem na Letovice. Např. umístění retardéru na

Sraňkách - zde není žádný provoz, proč není v Zádvoří?
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p. starosta - v Zádvoří - je státní silnice
p. Blažek - připomínka: v současné době je mnoho psů i v celém městě, kteří ruší svým štěkotem.

Existuje nějaká regulace?
p. starosta -je to velký problém
Ing. Kopecký - k rychlosti v Zádvoří: asi před 5 lety se umístila tabule rychlosti naproti

Dürrovým. Tehdy jsem říkal, že by bylo vhodné dát značku do Zádvoří, protože
přes křižovatku se špatně přechází. Bylo mi řečeno, že je možné ukazatel
rychlosti přemísťovat. Mohu potvrdit, že v Zádvoří se jezdí rychle a umístění
tabule by tam bylo vhodné. Současné umístění dle mého názoru je špatně
viditelné přes olistěné stromy v parku

p. starosta - umístění značky si myslím, že je na vhodném místě, protože za koncem zámecké
zdi přechází přes silnici mnoho lidí, dětí do školy. Bavme se tedy o rozšíření -

dokoupení tabule do Zádvoří
Ing. Kopecký - chci jen říci, že řidič zaregistruje tabuli na krátkou dobu
pí Pátečková - chci potvrdit, že viditelnost tabule je snížena škumpami, které rostou blízko

zámecké zdi nad tabulí
pí Pátečková - co se bude dít s propadenou zámeckou zdí u Hanouskových? Nemohla by se

oprava zařadit do investičních akcí a ne do nějakého pořadníku? Špatný
stav zdi je již dlouho

p. starosta - do dnešní doby se spíše dělaly investice, které přinášely městu úspory (zateplení).
Např. zateplení školy přineslo 1/3 úspory paliva, u MS je to ještě více. Nešli jsme
špatným směrem. Je potřeba stanovit pořadí investičních akcí, projekt je již zpracován,
bylo jednáno i s KU jako vlastníkem komunikace, o jeho podílu na zajištění
komunikace a následně naší opravě zdi

Ing. Safář - máme zpracovaný projekt, který je rozdělen na část komunikace a zdi. Pokud nebude
započata část projektu zajištění komunikace, nelze opravovat zed‘, protože bychom
do komunikace zasáhli. Technologie zajištění komunikace je mikropilotáží, dále
bude následovat vybudování zdi, která z lícové strany musí vypadat jako dříve
(historicky)

p. Bárta - rychlost v Zádvoří - osadit značkou „pozor úsek měřený radarem“, radar následuje
Ing. Safář - v současné době ne, těmito tabulemi nelze měřit. Máme možnost srovnat účinnost

tabule na ul. Jevíčská, např. z V.0. na Jevíčko je naměřena rychlost i 150 km/hod
p. Bárta - pokud bude občas kontrolu provádět policista nebo státní policie, věřím, že to bude

určitý efekt mít
p. Strnad - co vedlo k tornu, nepovolit překop na starých Hliníkách na komunikaci?
p. starosta - byl předložen MR k vyjádření zásahu do pozemků města projekt, kde byly protlaky,

proto jsme na tomto trvali
p. Strnad - protlaky jsou udělány, silnice nemá takové podloží, které by měla mít. Je tarn

obrovská vlna a silnice je potrhaná
p. Blažek - z jakého důvodu se do Velké Roudky se udělala pěkná silnice, když tam není takový

provoz? Opačně to nejde?
p. starosta - občané z Velké Roudky si stěžovali na špatný stav, vždy je otázka, kde občan

bydlí a co preferuje
p. Prosser - bylo by vhodné zřídit na webových stránkách nějaký prostor pro občany, např.

místo pro vaše dotazy, toto mi na webových stránkách chybí. Z těchto podnětů
lze čerpat

p. tajemník - dříve tento odkaz na webových stránkách byl, ale MR se rozhodla toto ukončit
z důvodu nefunkčnosti (domluva srazů v restauraci atd.)

p. Prosser - to chápu, ale je potřeba dát občanům šanci, myslím si, že dříve to bylo kvůli schůzkám
mládeže na zámecké zdi. Znovu bych se o toto pokusil, pokud by to bylo možné
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p. Prosser - přechod Zádvoří - Město lidem se s lidmi o tomto problému bavilo, míst ve Velkých
Opatovicích, kde je potřeba řešit dopravní situace je více

p. Prosser - na kabelové televizi jsou více jak pul roku např. fotografie ze dne zahrad, je potřeba
toto více aktualizovat. Událostí ve V.0. je více

pí Pátečková - poznámka: hudební doprovod by se mohl změnit
p. Hrbata - odkaz na webových stránkách: např. obcan@velkeopatovice.cz
Ing. Gerbrichová: protlaky na Hliníkách: toto jsme v MR řešili, byla jsem se tam osobně podívat.

Pokud by byla silnice v katastrofálním stavu, nevadilo by, že ji prořežou.
Silnice jsou tam pěkné, naprosto nedotknutelné, je škoda je řezat. To, že
se protlak nepodařil (nevím zda všechny 3), v žádném případě nevím, co
je ve smlouvě, v jakém stavu musí být předány silnice do původního stavu

Ing. Safář - firma práci udělala bez povolení. Nezažádala dopravně-správní úřad o povolení
zvláštního užívání komunikace

Ing. Gerbrichová - toto jsem nevěděla, že firma dělala práci bez povolení
p. Petrželka - nyní stavba stojí?
Ing. Safář - firma znovu zažádala o povolení překopu (ve smyslu změny technologie stavby a

zásahu do místní komunikace MR jako vlastníka pozemku a komunikace), rada toto
znovu zamítla, aby firma dodržela projektovou dokumentaci, kterou předložila. Firma
prozatím stojí a pokud bude argumentovat, že to techniky nejde, tak nevím

p. starosta - tuto problematiku budeme řešit v MR
Ing. Kopecký - vybudoval se chodník mezi ul. Dlouhá a nám. Míru (kotelna ZS). Bohužel musím

konstatovat, že tento chodník je málo využívaný. Bude asi potřeba starý chodník
zrušit, aby byl nový využíván. Zvyk v Opatovicích je, jezdit po chodníku na kole,
občané nechápou, že je chodník pro pěší. Chtěl jsem se zeptat, zda obec má v úmyslu
zrušit starý chodník, nikde v evidenci vedený není

p. starosta - příspěvek bude projednán v MR
pí Pátečková - rozhlas v Zádvoří: na rozcestí, není tlampač
p. starosta - zítra se bude dělat
pí Pátečková - za velkým hřištěm se objevily hromady hlíny, zajímalo by mě, co se tam zamýšlí?
Ing. Safář - jedná se o terénní úpravy, které budou na jaře dokončeny tak, aby se daly pozemky

sekat velkými stroji
pí Pátečková - jedná se tedy o vyrovnání terénu
Ing. Kopecký - hromady hlíny: byly provedeny chemické rozbory materiálu? Protože všechen

materiál nepochází z parcely, kde je uložen
Ing. Safář - jsme schopni doložit přesně původ zeminy

ad 21) Závěr
p. starosta poděkoval přítomným za účast a jednání MZ v 19:00 hod ukončil

Mgr. Jiří Bělehrádek „q g. Kateřina
starosta



Z712014 Zápis
29.12.2014 č.7

ze zasedání Zastupitelstva Města Velké Opatovice, které se konalo v pondělí 29.12.2014 ve 13.00
hodin v zámeckém sále

Přítomno: 16

Omluveni: 1 (Alois Kaderka)

Hosté: 2, podepsán 1

Program:
1. Zahájení
2. Přivítání přítomných
3. Schválení programu jednání MZ
4. Schválení zápisu z minulého zasedání
5. Jmenování ověřovatelů zápisu
6. Zpráva o činnosti rady města
7. Rozpočet města na rok 2015
8. Střednědobý výhled na roky 2016 - 2018
9. Inventarizace majetku města
1 0.Pozemkové úpravy části Svárov
11 .Finanční situace města
12.Schválení názvu ulice
1 3.Využití bývalé SSUPT Velké Opatovice
14.Stanovení cen vodného, stočného a odpadů na rok 2015
1 5.Schválení členů zastupitelstva do školské rady
16.Prodej pozemků p.č.1753/29 a 1753/67 v k.ú. Velké Opatovice
1 7.Zádost ZS Velké Opatovice o poskytnutí návratné finanční výpomoci
18.Rozpočtové opatření č. 19
1 9.Dodatek Č. 2 ke zřizovací listině 1. a 2. MS Velké Opatovice
20.Diskuse
21.Závěr

Technická poznámka — Hlasování: pro — proti — zdržel se hlasování

ad 1,2) Zahájení, přivítání přítomných
Schůzi zahájil ve 13:00 hodin p. starosta. Přivítal přítomné

ad 3) Schválení programu jednání
p. starosta seznámil přítomné s podrobným programem jednání MZ dne 29.12.2014

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje program jednání MZ dne 29.12.2014
Hlasování: 16—0—0

ad 4) Schválení zápisu z minulého zasedání
Zápis z jednání MZ dne 5.11.2014 byl odsouhlasen ověřovatelem p. Petrželkou bez připomínek

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zápis z jednání MZ dne 5.11.2014
Hlasování: 16— 0 — 0
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ad 5) Jmenování ověřovatelů zápisu
Ing. Gerbrichová, p. Sevčík

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje ověřovatele zápisu Ing. Gerbrichovou a p. Sevčíka
Hlasování: 16—O—O

ad 6) Zpráva o činnosti rady města
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů - Usnesení rady města č. 21 - 25

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje čimiost rady města od 6.10.2014 do 24.11.2014
Hlasování: 16-O-O

ad7) Rozpočet města na rok 2015
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů

Usnesení: Zastupitelstvo města Velké Opatovice schvaluje rozpočet města pro rok 2015 takto:
Celkové příjmy rozpočtu ve výši 52.626,8 tis Kč
Financování ve výši 4.5 00 tis Kč
Celkové zdroje ve výši 57.126,8 tis Kč
Běžné výdaje 45.997,80 tis Kč
Kapitálové výdaje 4.600 tis Kč
Financování výdajů 6.529 tis Kč
Celkové výdaje rozpočtu 57.126,8 tis Kč

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotací a příspěvků dle návrhu rozpočtu na rok 2015 v té
výši a těm právnickým osobám jaké jsou uvedeny v tabulkové části návrhu rozpočtu.
Rozpis schváleného rozpočtu do plného třídění rozpočtové skladby dle vyhlášky Č. 323/2002 Sb., je
v kompetenci správce rozpočtu
Hlasování: 15 - 0 - 1

ad 8) Střednědobý výhled na roky 2016 - 2018
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtový výhled města na roky 2016 - 2018
Hlasování: 16 - 0 - O

ad 9) Inventarizace majetku
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Příkaz starosty k provedení řádné inventarizace majetku a
závazků ke dni 31.12.2015 a plán inventur pro rok 2014
Hlasování: 16 - 0- 0

ad 10) Pozemkové úpravy části Svárov
Písemné materiály obdrželi členové MZ domů

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje komplexní pozemkové úpravy v k.ú. Svárov u Velkých
Opatovice - místních a pomístních názvů dle návrhu
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 11) Finanční situace města
Finanční situace města k 15.12.2014

231 0010 - ZákladníběžnýúčetuKB 12 334 316,312
231 0020 - Základní běžný účetu CS 389 158,73
231 0030 - Základní běžný účet u CNB 2 700 061,27
2360120 - Fondrozvoje bydlení 222 832,99
2360100 - Sociální fond 80 484,49
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Nesplacené úvěry:
Uvěr u CS - koupaliště 6 416 666,--
Uvěr u CS - společný projekt ZS ± COV 15 499 997,--

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o finanční situaci města k 15.12.201 4
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 12) Schválení názvu ulice
p. starosta podal návrh MR na návrh na určení názvu nové ulice pro novostavbu rodinného domu

č.p. 767 ve Velkých Opatovicích - „Smolenská“
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje název nové ulice pro novostavbu rodinného domu č.p.
767 ve Velkých Opatovicích - Smolenská
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 13) Využití bývalé SŠUPT Velké Opatovice
p. starosta - bude svoláno jednání zastupitelů na místě samém a prohlídka prostor bývalé SSUPT

Usnesení: Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o využití bývalé SSUPT Velké Opatovice
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 14) Stanovení cen vodného, stočného a odpadů na rok 2015
p. starosta - stanovení cen: vodného 32,--Kč/m3 a stočného 28,9OKč/m3, celkem 60,9OKč/m3 bez

DPH, celkem nárůst ceny 1,5 %‚ nájemné ve výši Kč 1.962 tis Kč, ceny odpadu Kč 500,--/osoba
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje cenu vodného 32,--Kč/m3 a stočného 28,9OKč/m3,
celkem 60,90Kč/m3 bez DPI-I, celkem nárůst ceny 1,5 %‚ nájemné ve výši Kč 1.962 tis Kč, ceny
odpadu Kč 500,--/osoba pro rok 2015
Hlasování: 14 - 1 - 1

ad 15) Schválení členů zastupitelstva do školské rady
p. Slavomír Kafka, p. Petr Prosser, p. Pavel Sevčík

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje p. Slavomíra Kafku, p. Petra Prossera a Pavla Sevčíka
členy školské rady
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 16) Prodej pozemku p.č. 1753/29 a 1753/67 v k.ú. Velké Opatovice
Prodej pozemku p.č. 1753/29 a 1753/67 v k.ú. Velké Opatovice

Usnesení: Zastupitelstvo schvaluje prodej pozemků parc.č. 1753/29 a 1753/67 v k.ú. Velké
Opatovice Petru Urbanovi, bytem Velké Opatovice, nám. Osvobození 108 za cenu Kč 165.420,--.
Kupující rovněž uhradí prodávajícímu náklady spojené s realizací této smlouvy, tj. správní poplatek
spojený s návrhem vkladu vlastnického práva do katastru nemovitostí, podíl na vyhotovení
geometrického plánu a daň z nabytí nemovitých věcí celkem ve výši Kč 9.762,-- a dále úrok
z prodlení ve výši Kč 543,--
Hlasování: 16-0-0

ad 17) Žádost ZŠ Velké Opatovice o poskytnutí návratné fin, výpomoci
Smlouva o poskytnutí návratné fin, výpomoci právnické osobě o rozpočtu města uzavřená mezi

Městem Velké Opatovice a Základní školou Velké Opatovice ve výši Kč 569.872,- za účelem
dofmancování projektu „Nové trendy ve výuce cizích jazyků“, reg. č. CZ. 1.07/1.1.16/02.0099 a
„Lepší start“, reg. č. CZ. 1.07/1.2.17/02.0037
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Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o poskytnutí návratné fm. výpomoci právnické
osobě o rozpočtu města uzavřená mezi Městem Velké Opatovice a Základní školou Velké Opatovice
ve výši Kč 5 69.872,- za účelem dofmancování projektu „Nové trendy ve výuce cizích jazyků“, reg.
Č. CZ.1.07/1.1.16/02.0099 a „Lepší start“, reg. Č. CZ.1.07/1.2.17/02.0037
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 18 Roz očtové o atření Č. 18 /
Rozpočtové opatření č. f~ “~71‘Yi~ ř~ř

Příjmy: příjem daní DPH Kč 570.00 ‚-

Výdaje: návratná fm. výpomoc ZS Kč 5 70.000,-
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Rozpočtové opatření č. 18
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad 19) Dodatek č. 2 ke zřizovací listině 1. a 2. MŠ Velké Opatovice
Dodatek č. 2 ke zřizovací listině 1. a 2. MS Velké Opatovice

Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje Dodatek č. 2 ke zřizovací listině 1. a 2. MS Velké
Opatovice
Hlasování: 16 - 0 - 0

Zastupitelstvo města ukládá radě města
1) Zpracovat a informovat o způsobu plnění přednesených návrhů od členů MZ a občanu

v rámci diskuse MZ dne 17.12.2014, do příštího zasedání MZ dne 25.2.2015 v 17:00 hod
v zámeckém sále

2) Zápis zjednání MZ dne 17.12.2014 bude přílohou k zápisu zjednání MZ dne 29.12.2014

ad 20) Diskuse
Ing. Gerbrich - termín jednání MZ dne 25.2.2015 - jarní prázdniny
p. starosta - nový termín jednání MZ dne 18.2.2015 v 17:00 hod v zámeckém sále
p. Strnad - požaduje doplnit název: střednědobý rozpočtový výhled
pí Moučková - podle z.č. 250/2000 Sb. je správný název střednědobý výhled
Ing. Mazura - jednací řád MZ opravit
p. tajemník - bude rozeslán opravený a aktuální
p. Bárta - využití SSUPT Velké Opatovice - rozeslat podklady
Ing. Gerbrichová - v MR navrhla zveřejnění členu komisí a výboru na webových stránkách

města
p. Kafka - v MR jsem byl proti zveřejnění KPPP
Usnesení: Zastupitelstvo města schvaluje zveřejnění členů komisí a výborů na webových stránkách
města
Hlasování: 16 - 0 - 0

ad2l Závěr
p. starosta poděkoval přítýmným za účast a jednání MZ v 13:15 hoď. i ‘~nči1

Mgr. Jiří Běle3i~«ídek / Ing.
starosta / místostaro

/


